
Beste raadsgriffie,

Naar aanleiding van het artikel "Nieuwe Oekraïense studenten in Nederland vaak veel duurder uit" 
van de NOS heeft de D66 fractie de volgende vragen voor het college.

1.  Bent u bekend met het artikel "Nieuwe Oekraïense studenten in Nederland vaak veel duurder 
uit"?
2. Bent u bekend met het besluit van de gemeente Borne om in afwachting van mogelijke landelijke 
besluitvorming om de huidige (gereduceerde) collegegeldtarieven te handhaven, eventueel op 
kosten van de gemeente?
3. Is u bekend hoeveel Oekraïense studenten op dit moment studeren aan Venlose 
onderwijsinstellingen? Zo ja, kunt u deze informatie met ons delen?
4. Is u bekend of de onderwijsinstellingen in de gemeente Venlo ook het gereduceerd 
instellingscollegegeld (blijven) hanteren voor gevluchte Oekraïense studenten, of dat zij het volledige
instellingscollegegeldtarief gaan voeren per aankomend collegejaar?
5. Indien van toepassing, zou u overwegen om een soortgelijk besluit te nemen als de gemeente 
Borne, waarin de gemeente Venlo de meerkosten van het collegegeld voor deze studenten op zich 
neemt? Waarom wel/niet? Welke kosten zou dit mogelijk met zich meebrengen?

Graag ontvangen wij de beantwoording in de daarvoor gestelde termijn.

Met vriendelijke groet,

Marc Vervuurt
D66 Venlo
06-25261866
marc.vervuurt@d66venlo.nl
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